



## Protokoll från styrelsemöte den 14 januari 2024

Närvarande: Mikael Alexandersson, Tove Alsén, Timmy Erita,  
Britt Lindén, Lars Rahm och Iambe Liffner

1. Mötet förklarades öppnat
2. Dagordningen presenterades o fastställdes
3. Föregående mötes protokoll undertecknades o godkändes
4. Information och meddelande
  - a) Stångåstaden skall tillfrågas om sorteringskärl till återvinningen, samt tillfrågas ang takbelysning, nuvarande och ny över arbetsbordet
  - b) Vi väntar på besked från Medborgarskolan om vilken ersättning vi får för höstterminen 2023.
5. Cirkelverksamhet
  - a) Cirklarna kommer igång vecka 3
  - b) Tre nya cirkeldeltagare är anmälda Eva Fredriksson tisdag eftermiddag, Anastasia Machaira tisdag kväll och Josefin Gustafsson onsdag kväll. De har tillkommit via hemsidan och Instagram.
  - c) Lars Rahm och Daniel Westling har meddelat att de ej deltar under våren. Vi är 42 deltagare, varav 37 är medlemmar. Föreningen har 38 aktiva medlemmar under våren.
  - d) Vi avvaktar angående cirkel för cirkelledare
6. Ekonomi
  - a) Britt redogör för vår ekonomiska situation. Hyran höjs nu med ca 300 per månad. Avgiften för Swish ökar från 400 till 720 kr/år.
7. Material och materiel
  - a) Inlagepapper 2000 st (90 gram) har köpts in. Lim ska beställas i närtid. Ev kan vi få köpa papper o klot från föreningen i Nyköping.
8. Social media

a) Hemsidan , Facebook och Instagram fungerar

b) se punkt a

c) se punkt a

d) Vi avvaktar med att videofilma.

#### 9. Samarbeten

a) Från Norrköping kan vi troligen få låna förgyllningspressar om det behövs till kursen i kapitalbandsstickning. Vi har tre st i föreningen.

b) Nyköping - ingen kontakt sen hösten 2023.

c) Åtvidaberg -kontakt skall tas under våren.

d) Mikael har besökt gruppen i Ödeshög. De är fn. 5 personer och är inte en förening. Visst intresse av samarbete finns , information om våra kurser önskas.

#### 10. Aktiviteter 2024

a) Sticka kapitalband 28 januari, maximalt 9 personer kan delta. Ledare Åsa Danielsson

b) Marmoreringkurs (Suminigashi) 25 februari., ledare Mikael Alexandersson. Diskussion om avgifter för medlemmar och övriga, beslut 100 kr för cirkeldeltagare och 200 kr för externa deltagare.

c) Årsstämma 17 mars kl 14.00

i. Kallelse finns anslagen i lokalen och även skickad per e-post.

ii. Mikael har börjat skriva årsberättelsen.

iii. Britt gör den ekonomiska redogörelsen.

iv. Lars Rahm ska ersättas som sekreterare ett år i förtid. Valberedningen behöver informeras. Vi strävar efter att ha deltagare från alla studiecirkel i styrelsen.

v. Inget förslag på extern föreläsare finnes fn. Förslag välkomnas.

d) Ev studiebesök. Möjligen papperstillverkningen i Gränna, Mikael undersöker möjligheterna.

e) Vårfika den 12 maj kl 14.00

#### 11. Övriga punkter

a) Föreningen försöka sälja lampan ev via Tradera, Tove och Timmy ansvarar för försäljningen.

b) Källsorteringen behöver förbättras, skilja kartong och

- papper till återvinningen. Förvaring undersöks
- c) Nytt dokument: Uppgifter till cirkelledare, för att förtydliga uppgifter för cirkelledare.
  - d) Ny checklista för personsäkerhet, brandskydd och elsäkerhet, Skall användas vid städdag.
  - e) Nytt städschema där dammsugning av hallmattan finns med.
  - f) Förslag till årsmötet att utse Hans Larsson, Jan-Eric Karlström och Bosse Strömgren till hedersmedlemmar.
  - g) Inventering ska göras och lämnas till revisorerna 4 v före årsmötet den 17 mars.
12. Nästa styrelsemöte: 18 februari kl 11.00.
13. Mötet avslutades.

Ordförande



Mikael Alexandersson

Tillförordnad sekreterare



Iambe Liffner